
Svenska	Fysikersamfundet							Protokoll	Nr4/97
Sektionen	för	partikelfysik			1996-08-26
Styrelsesammanträde
				

Uppkopplade	(telefonsammanträde):
	Barbro	Åsman	(ordf)
	Ingemar	Bengtsson	(sekr)
	Stephen	Hwang
	Bengt	Lörstad
	Torbjörn	Sjöstrand
	Tord	Ekelöf
	Antti	Niemi
	Tom	Francke

§1

Mötesformalia

a)	Dagordningen	godkändes.
b)	Barbro	Åsman	utsågs	att	justera	dagens	protokoll.
c)	Mötet	godkände	att	protokollen	i	framtiden	endast	tillställs	ledamöterna	via	World	Wide	Web.

§2

Anmälningar:		En	doktorandtjänst	i	partikelfysik	har	utlysts	vid	KTH,	och	fem	doktorandtjänster	som	kan
sökas	av	partikelfysiker	har	utlysts	i	Lund.
Barbro	rapporterade	att	hon	deltagit	i	en	konferens	om	"Kvinnor	i	Akademien".

§3

Partikeldagarna:	De	praktiska	arrangemangerna	i	samband	med	årets	partikeldagar	i	Lund	12-13	november
kommer	att	skötas	av	lundensarna.	Torbjörn	Sjöstrand	åtog	sig	att	sköta	om	kallelsen	till	sektionens
medlemmar,	och	Barbr	o	att	förse	honom	med	utskickslistan.	
Som	särskilt	inbjuden	talare	beslöts	inbjuda	Sir	Arnold	Wolfendale	(vars	resa	täcks	av	Fysikersamfundet).
Han	kommer	att	tala	om	mörk	materia.	Bengt	Lörstad	sköter	kontakten.	Barbro	kontaktar	Örjan	Skeppstedt
från	NFR,	och	undersöker	om	hans	föredrag	kan	samordnas	med	kärnfysikerna.	Ingemar	Bengtsson
kontaktar	Jan	Nilsson,	som	ombedes	tala	om	Wallenbergsstiftelsen	och	dess	syn	på	LHC.	Tom	Francke
gör	en	sammanställning	av	de	senaste	t	vå	årens	ansökningar	om	EU-pengar,	och	redovisar	resultatet	på
partikeldagarna.	Barbro	kontaktar	Björn	Brandt	och	ber	honom	att	tala	om	årets	proposition	från
departementet.	Hon	kontaktar	också	Erik	Johansson	och	ber	honom	att	tala	om	"partikelfysik	på	nätet".
Barbro	själv	kommer	att	tala	om	"Kvinnor	i	Akademien".
Ett	utkast	till	ett	program	görs	av	Barbro.	Styrelseledamöterna	undersöker	vilka	talare	som	kan	rapportera
från	respektive	grupper.

§4

Spåtind:	Tord	Ekelöf	redogjorde	för	status	vad	beträffar	inbjudna	talare	(svar	har	infordrats	till	1
september).	Hittills	har	fyra	talare	(Okada,	Hitlin,	Froidevaux,	Palmer)	accepterat,	och	fyra	tackat	nej.
Lämpliga	ersättar	e	för	de	sistnämnda	diskuterades.	Tord	fortsätter	att	arbeta	med	saken.
Ekonomiska	bidrag	har	beviljats	av	Svenska	Akademien	(150	000	kr)	och	NFR	(36	000	kronor).	
Styrelsen	diskuterade	hur	konferensen	skall	annonseras.

§5



ECFA:	Torbjörns	mandatperiod	i	ECFA	löper	ut	i	slutet	av	detta	år.	Han	kan	tänka	sig	att	ställa	sin	post
till	förfogande.	Frågan	bordlades	till	nästa	möte.

§6

Val	av	ny	styrelse:	Styrelsen	fungerar	som	valberedning.	I	tur	att	avgå	står	Barbro,	Bengt,	Antti	och
Stephen.	Beslöts	att	respektive	grupper	skall	inkomma	med	förslag	till	efterträdare	till	nästa	möte.	Utskick
fö	r	medlemsomröstning	kommer	att	ske	under	nästa	vår.

§7

Erlanderprofessur:	Per	Carlsson	framförde	genom	Tom	ett	önskemål	om	att	sektionen	skulle	ställa	sig
bakom	David	Nygrens	kandidatur	till	Erlanderprofessuren.	Styrelsen	beslöt	att	inte	nu	göra	så.	Istället
skall	par	tikeldagarna	ha	en	allmän	diskussion	om	sektionens	policy	i	sådana	frågor.

§8

Nästa	möte	hålls	onsdag	8	oktober	kl.	15.00.	Antti	ringer	upp.

								Vid	protokollet:

								Ingemar	Bengtsson

								Justeras:

								Barbro	Åsman
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